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Protokoll 3/14 
 

 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Vinkel, Akersbakken 27  

Møtetid: Tirsdag 18. mars 2014 kl. 15.00     
Sekretariat: 23 47 53 58  
 
 
Møteleder:  Gudrun Jære Hoel  
   
Tilstede: Hanne Oddstad Irma Iversen  
   
Forfall: Lars Poverud 

Atle Ramsfjell-Kind 
Hanne Jernsetervangen 

 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Atle Aunaas, Kristin Skrede  
   
Møtesekretær: Mads Herfindal Haakonsen 

 
 

 
Åpen halvtime 
Ingen møtt 
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent 
 
Informasjon 
Etter ønske fra rådets medlemmer presenteres i dag bydelens tilbud innenfor fysio- og 
ergoterapi. Som representanter fra bydelen stiller Atle Aunaas, fagansvarlig fysioterapeut for 
barn og unge, og Kristin Skrede, ergoterapeut i Seksjon Hverdagsmestring. 
Fysioterapitjenesten for voksne er i tillegg representert ved rådssekretæren.  
 
Eventuelt 
RFF vil ved neste møte vurdere igjen om det fremtidige møtetidspunktet for rådet skal 
beholdes (kl. 15.00) eller om man skal gå tilbake til det tidligere tidspunktet (kl.17.00). 
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Sak 1 /14    RFF-protokoll desember 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Siden rådet ikke var beslutningsdyktige ved forrige møte tas denne saken opp igjen i dag. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 
 
 

Sak 2/14     Gjenopprettelse av Handicap-plasser i Theresesgt. 
 
Behandling: 
Siden rådet ikke var beslutningsdyktige på forrige møte tas saken opp igjen i dag. 
På bakgrunn av henvendelser fra publikum anbefaler Rådet for funksjonshemmede at BU 
vurderer å gjenopprette Handicap-plasser foran ICA/Kiwi i Theresesgate.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Råd for funksjonshemmede anbefaler at bydelsutvalget vurderer å gjenopprette Handicap-
plasser foran ICA/Kiwi i Theresesgate. 
 
 

Sak 3/14  RFF protokoll februar 2014  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 
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Sak 4/14  Universell utforming av inngangspartiet i Akersbakken 
27 

 
 
Behandling: 
Viser til eget dokument fra Lars Poverud sendt direkte til Bydelsutvalget vedrørende at 
inngangspartiet og resepsjonen i Akersbakken 27 ikke oppfyller kravene gitt i forskrifter om 
universell utforming. 
Det pekes på at det ikke er installert teleslynge i resepsjonsområdet og at det for 
synshemmede er vanskelig, eller ikke mulig, å benytte seg av døråpner da denne ikke er 
tydelig nok merket verken visuelt eller taktilt.  
Rådet sitt forslag til BU-vedtak; 
 

1. Det installeres teleslynge i resepsjonen i Bydel St. Hanshaugens resepsjon. 
2. Det gjøres mulig for synshemmede å komme inn og ut av resepsjonen uten å være 

avhengig av å trykke på døråpner ved siden av døren, eventuelt lage taktilt skilt på 
døren slik av synshemmede kan finne veien uten å be om hjelp.  

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
RFF ber om at det;  

1. Det installeres teleslynge i resepsjonen i Bydel St. Hanshaugens resepsjon. 
2. Det gjøres mulig for synshemmede å komme inn og ut av resepsjonen uten å være 

avhengig av å trykke på døråpner ved siden av døren, eventuelt lage taktilt skilt på 
døren slik av synshemmede kan finne veien uten å be om hjelp.  

 
 

Sak 5/14     Referatsak - Rapport T-1540: Nasjonalt utviklingsprosjekt 
for universell utforming   
 
Behandling: 
Rådet ønsker gjerne informasjon om dette prosjektarbeidet. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
RFF ønsker informasjon om dette prosjektarbeidet. 

 
 
 


